
Najpierw 
koncepcja, 
potem ścieżki

Chciałbyś zgłosić jakiś problem, 
interwencję, a może pochwałę? 

Czekamy na Twój telefon 
pod numerem 32 230-84-51

Telefoniczny Dyżur 
Redakcyjny

piątek 11.30 - 13.30

R E K L A M A . . . .

Skandal podczas
Industriady
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Prezydent gani 
referendystów 
i chwali radnych

- To jest skok na kasę – tak, 
podczas piątkowej konferen-
cji prasowej, prezydent Gliwic 
określił działania referendystów 
zmierzające do usunięcia go  
ze stanowiska. 

O tym, czy jesienne re-
ferendum się odbędzie, 
dowiemy się pod koniec 
lipca, gdy komisarz wy-
borczy skończy liczyć pod-
pisy. Póki co, w urzędzie 
miasta nie zostawiają 
suchej nitki na organiza-
torach referendum. 
 
- To nie jest akcja spo-
łeczna. Nazwałbym ją 
biznesową. To jest skok 
na kasę. W rozmowach 
pomiędzy organizatorami 
można usłyszeć, że tu nie 
chodzi o Frankiewicza, a 
o pieniądze. O spółki, o 
stanowiska, o inwestycje. 
U nas nigdy nepotyzmu 
nie było - ostro podsumo-

wał działania referendy-
stów Zygmunt Frankie-
wicz.

Zdaniem pre-
zydenta miasto 
funkcjonuje bardzo 
dobrze, a zarzuty 
referendystów pod 
jego adresem mija-
ją się z prawdą. 
Urzędujący od 1993 roku 
Zygmunt Frankiewicz 
określił nawet ubiegłe 
sześć miesięcy mianem 
„najlepszego półrocza  
w ostatnich dziesięciu la-
tach“.
 
- Proszę zwrócić uwagę 
- funkcjonowanie auto-
strad, dojazd do Pyrzowic. 
Gliwice są teraz najlepiej 
skomunikowanym mia-
stem w Polsce. Wywal-
czyliśmy bezpłatność 
przejazdu na obwodnicy 
autostradowej. - mówi 
Zygmunt
Frankiewicz.

Nowych ścieżek rowerowych w tym roku nie będzie. 
Miasto czeka na całościową koncepcję budowy sieci 
dróg rowerowych w Gliwicach. Rowerzyści muszą się 
więc uzbroić w cierpliwość.

Strona 11

W najbliższy 
piątek na gli-
wickich ulicach 
zaroi się od 
rowerów

Dopiero podczas koncertu organizatorzy 
zorientowali się, że w tekstach rapera 
są wulgaryzmy. 
Koncert przerwano


